

**Extension of Contract of Majan Electricity - No. (EHC/CON. 09/2017)**

**تجديد عقد شركة كهرباء مجان - رقم (EHC/CON.09/2017)**

We refer to our earlier disclosure on 1<sup>st</sup> January, 2017 regarding Oman Investment & Finance Co. SAOG (the "Company")'s contract with Majan Electricity Company SAOC ("MEC").

نشير الى الافصاح المقدم في تاريخ 1 يناير 2017م بخصوص عقد شركة عمان للاستثمارات و التمويل ش.م.ع.ع ("الشركة") مع شركة كهرباء مجان ش.م.ع.م. ("كهرباء مجان").

We are pleased to inform our shareholders that MEC has extended our contract from 01<sup>st</sup> January 2019 till 31<sup>st</sup> December 2020. The contract, as mentioned earlier, is for collection services for Electricity for the entire MEC's designated areas which was signed and received from MEC on 07<sup>th</sup> March, 2019

يسرنا أن نعلن لمساهميننا الكرام بأن شركة كهرباء مجان ش.م.ع.م. قد قامت بتجديد عقد خدمات تحصيل فواتير الكهرباء من 1 يناير 2019م حتى 31 ديسمبر 2020م وذلك في كامل المناطق المخصصة لكهرباء مجان والذي تم التوقيع عليه و استلامه من كهرباء مجان بتاريخ 7 مارس 2019م.

The Company expects good income from this contract.

وتتوقع الشركة أن تحصل على دخل جيد من تنفيذ.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

**Chief Executive Officer**

**الرئيس التنفيذي**

